
Protokoll från Styrelsemöte med Ackjan-Pulkans samfällighetsförening 
 

 
Tid: 24 februari 2014 kl 18.30 

Plats: samlingslokalen i pannhuset 

Närvarande: Björn Boberg (led.), Björn Ericsson (led.),  Birgitta  Eriksson (led.),  

Eila Eriksson  (led), Rolf Eliasson (led.),  Ulf Hägglund (suppl.),  Kristina Persson (suppl.) 

 

  

1. Mötet öppnades 

2. Föregående mötes protokoll godkändes 

3. Information:  

- Jordfelsbrytare installerad i pannhuset, samt luddfilter i tvättstugan.  

- Inköp av 10 huvudsäkringar  (Björn Ericsson), förvaras fn. på kontoret innan 

diskussion med berörda fastighetsägare. 

-    Serviceavtal för samfälligheter tecknat med Villaägarna ,inkl. byte av försäkrings- 

        bolag från IF till Länsförsäkringar och inom kort även Webhotell. 

 

4. Björn B och Björn E rapporterade  från möte med Umnet , ang. distribution av tv-signal. 

Ärendet förberedes med ytterligare information innan års-stämman. 

5. Underhålls- och förnyelseplan. Att åtgärda Berghemsvägen ligger närmast i tiden. Fortsatt diskussion 

vid nästa styrelsemöte 

6. Ekonomisk rapportering inkl fonderna. Björn visade att läget ungefär motsvarar budget 

7. Rapport från arbetsgrupperna. Inget fanns att rapportera. 

8. Övriga frågor:  

- Garageportar på Berghemsvägen. Beslöt att det är upp till de boende att besluta i frågan. 

- Elpriser: Beslöt att följa den normala löptiden 1/5. 

- Parkering:  Diskuterade åtgärder för att förhindra ”tjuvparkering” på Berghemsvägen. Beslöt 

att arbetsgruppen för Pulkan tar hand om frågan. 

9. Nästa styrelsemöte den 20 mars och Stämman den 7 april 

 

  

 

 Vid protokollet   Justerare 

 

  

 Birgitta Eriksson   Björn Boberg 


